

Date: October, 5th 2022

التاريخ: 5 أكتوبر 2022

Circular No:14 / AY 2023-2024

Subject: Hybrid Parent-Teacher Conferences (PTC) Wednesday, October 11th, 2023

Dear Parents,

السادة أولياء الأمور الكرام،

I write to invite you to a **hybrid parent-teacher meeting** with your children's teachers on **Wednesday, October 11th, 2023, from 8:00 a.m. to 6:00 p.m.**

يسعدنا دعوتكم الى اجتماع أولياء الأمور للفصل الأول، يوم الأربعاء 11 أكتوبر 2023، من الساعة 8:00 صباحًا إلى الساعة 6:00 مساءً، وذلك لمناقشة

We will provide you with **a link to arrange an online or face-to-face meeting** with the teachers to discuss the baseline assessments, and academic, behavior and social-emotional progress of your children.

التقييمات الأساسية، الأداء الأكاديمي، السلوكي، الاجتماعي والذهني للطلبة. حتى لا يتعارض موعد الاجتماع مع مسؤولياتكم، ولتحقيق التوازن بين رعاية الأبناء والعمل، يمكن لولي الأمر اختيار أن يكون الاجتماع وجهًا لوجه في المدرسة أو عن بعد.

Teachers will post the **links by Friday, October 6th, 2023**, on Google classroom for parents to access.

يوم الجمعة 6 أكتوبر 2023، سيرسل المعلمين روابط لتحديد توقيت ونوع الاجتماع على جوجل كلاس روم.

We are providing the hybrid method of meeting so that parents can select the option that works best for their families and schedules, rather than having to balance childcare, time off work, and travel to the school for in-person appointments.

الجلسة الأولى / عن بعد:
يمكن لأولياء الأمور الاجتماع بالمعلمين عن بعد من الساعة 8:00 صباحًا حتى 13:00 مساءً.

Please take note :

The following arrangements were made for parents:

Online meetings: Morning slots from 8:00 a.m. to 13:00 p.m. From 13:00 to 14:00, all staff will have a lunch break.

من الساعة 13:00 إلى الساعة 14:00 مساءً، استراحة غداء لجميع

Face-to-face meetings: From 2:00 p.m. to 6:00 p.m. during the afternoon.

الموظفين.

On Wednesday, October 11th, 2023, during the PTC meeting, students will be sent subject content as per their timetables on Google Classroom to study at home.

الجلسة الثانية / داخل المدرسة:

يمكن لأولياء الأمور الاجتماع بالمعلمين وجهًا لوجه من الساعة 2:00 حتى 6:00 مساءً.

Teachers will also post video and audio recordings to ensure that students understand the concepts taught.

الرجاء العلم أنه يجب على ولي الأمر حجز موعد، لتفادي الانتظار وفي حالة عدم وجود مواعيد متاحة يمكن لولي الأمر التواصل مع المعلم على كلاس دوجو لتحديد موعد لاحق.

Having the full day set aside for parents' visits will support students' parents to meet with teachers and the heads of sections.

يوم الأربعاء 11 أكتوبر 2023، سيكون التعليم عن بعد لجميع الطلبة، سيتم إرسال فيديو لووم للدروس والواجبات والانشطة الأخرى وفقا للجدول الزمني على جوجل كلاس روم للدراسة في المنزل.

We trust that parents will make use of this opportunity to get to know the school, our curriculum, and your children's progress.

يرجى العلم أن تخصيص يوم كامل للاجتماعات سيدعم أولياء أمور الطلبة للقاء المعلمين ورؤساء الأقسام.

Yours sincerely,

Antoinette Brown
Principal Director



وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،



أنطوانيت براون
مديرة المدرسة